

12 月 26 日國、粵語彌撒中
請宣讀員宣讀
堂區本週有以下事項報告

彌撒前：

1. 主徒會的王天偉修士及王新亮修士將於 12 月 27 日晚上 8 時發永願。教友如想參加發願彌撒，可到堂區網頁特別的連線登記。當晚彌撒亦會有網上直播。
2. 教友可於堂區網頁查看有關新年禮儀及網上登記時間表。按教區指示 1 月 1 日 4 時 30 分及 6 時 30 分之主日提前彌撒暫停。因此 1 月 2 日上午 10 時的彌撒將以國、粵語舉行。
3. 堂區由明年 1 月恢復於每月第二個星期四舉行之晚餐廳祈禱會。第一次將於 1 月 13 日晚上 8 時開始。

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。

Announcements for Dec.26, 2021
2:00 pm English Mass

Before Mass:

- 1. The Perpetual Profession Mass for Br. John Wang & Br. Matthew Wang of the Congregation of the Disciples of the Lord will be held on Dec.27 at 8pm. Parishioners who wish to attend may register online. The Mass will also be livestreamed.**

- 2. The New Year Special Liturgy Schedule is available on the parish website. Please note the 4:30pm & 6:30pm Saturday Vigil Masses on New Year Day will be cancelled. The 10am Mass on January 2 is conducted in Cantonese and Mandarin.**

- 3. The Parish Office will be closed for the holidays from Friday December 24 to Monday January 3 and will reopen on Tuesday January 4.**

**For more news & information,
please visit the Parish website.**